
Občni zbor SKD Škofljica,
več kot to!
Januarja so imeli člani SKD Škofljica občni zbor. Da bi
bil ta bolj poln, prijazen in zanimiv, smo nanj povabili:
kol gosta večera dr. Rajka Pirnata in Franca Slaka, dipl.
ekon., direktorja ljubljanske enote Krekove banke, mla-
dinslci cerkveni pevski zbor, vse predstavnike Skofijskega
javnega delovanja, predstavnike občinske SKD in seveda
vsc krajane Škofljice.

Kako je potckal vcder?
Mladi pevci so nam najprej zapeli, nato nam je pred-

sednik KO SKD nazorno opisal delo SKD in prisotnost
na raznih področjih Skofljiškega vsakdana. V preteklem
letu so se najbolj vidno odrezali predsednik sveta KS
mag. Jože Jurkovič s člani sveta in predsednica novousta-
novljenega TD Licija Kolar s člani društva. Sadovi tcga
dela so zlasti odprava divjega odlagališča odpadkov,
obnovitev dvorane in delno popravilo celotne stavbe
krajevnc skupnosti in razvidnost dela sveta KS. Krajani
smo bili kot še nikoli seznanjeni, kolikSne prihodke smo
imeli in za kaj so se porabili. Sedanjo podobo Slovenije
nam je opisal dr. Rajko Piraat. Država ni razvrščena na
dcsnico, sredino in levico, ampak jo obviadujejo nasled-
niki komunistov, ki hoiejo celotcn kardeljski sistem ob-
držali Se čim dlje, da bi si v tem času - milo rečeno
— protipravno phsvojili šc ostalo družbeno lastnino, ki je
Sc kaj vrcdna, s tem pridobili ekonomsko moč in hkrati
vse vzvode vladanja.

Za to že ves čas »demokracije« skrbijo predsednik
države in obe Drnovškovi vladi. Na drugi strani ostanejo
Slovenci, ki so dojeli zlo komunizma in se zavzemajo za
rcsnično demokracije in za vse, kar iz njc izhaja. Opozo-

ril je tudi na boj proti korupciji, ki bo težak zaradi slabih
tožilstev, ki skoraj nobenih dvomljivih zadev ne pripelje-
jo do sodnikov, ki so tudi 5e vsi iz prejšnjega totalitarne-
ga sistema. V zvezi z obmoino samoupravo nam je glede
tega, da imamo možnost ustanoviti svojo občino, pripo-
ročil iz evropskih izkušenj, da imajo primestne občine
veliko dobrih in manj siabih možnosti zaruspešno delova-
nje. Na volitvah pa naj bi podporniki resnične demokra-
cije nastopali s skupnimi kandidati.

V nadaljevanju večera nam je Franc Slak predstavil
celotno delovanje Krekove banke. Njeno glavno načelo
jc, da deluje po merilih vzajemnosti, kar pomeni, da
skrbi predvsem za plemenitenje zaupancga ji denarja
poslovnih družabnikov, ne pa samo za lastno bogatenje.
Povcdal nam je, da je bank po obsegu kapitala ta trenu-
tek že skoraj v prvi tretjini vsch bank (32) v Sloveniji, te
jih razvrSiamo po vclikosti. V prodaji je od decembra
1993 že druga emisija delnic in od vsega začetka deluje
poslovanjc s hranilnimi knjižicami, žiroračuni, tekočimi
rafuni ter obstaja možnosl za najemanje posojil.

Vsem nam je priporofil, naj ne hitimo z vlaganjem
lastninskih certifikatov kamor koli, ampak naj počaka-
mo, saj bo Krekova banka v kralkcm ustanovila Krekovo
družbo in Družbo za upravljanje v okviru Gospodarske-
ga fomma, ki bosta nato ustanovili inveslicijski sklad,
katerega dclnicc se bodo prodajale za lastninskc certifi-
kate.

Priporočil je tudi, naj vsak o tem obvesti tudi svoje
sorodnike in širSi krog znancev in tako pripomore h kre-
pitvi svoje banke.

Gosta vcčera sta odgovarjala na vpraSanje udeležcn-
cev. Ob koncu delovnega večera se jc prcdsednik KO
SKO vsem lepo zahvalil in nas povabil na družabni del
srcčanja.

P. S.: Slovenci in državljani Slovenije: pesniki, pisate-
lji, kmetje, dclavci, učitelji, Studentje, znanstveniki,
igralci, katoličani in vsi drugi volivci. zbirajte in volite
tiste Ijudi. ki s preteklostjo niso obremenjeni ali pa so
tako obremenjeni, da so v polni meri spoznali zlo totali-
tarizma in se zdaj s tem spoznanjem oplemeniteni trudi-
jo, da bi se slovenska država izvila iz objema udbomafij-
skih spon in stopila na pot resničnc demokratizacije in
pluralizacije družbe!

Za krajevni odbor SKD Škofljica:
ANTON MUŠIČ


